
    N&N      
       21. & 22.  srpna 2015 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V kouzelné zemi Petra Pana 
Včera námořníci připluli do Země Nezemě proslulou Petrem Panem. Poradil 

jim, že proti zlu budou mít dobrou zbraň, když si opatří kouzelné košile. Je to 

ovšem velice složitý a prastarý postup, při kterém se dává pozor nejen na to, 

co děláte, ale i co mluvíte. Při výrobě kouzelné košile se nesměla říkat některá 

zapovězená slova. Bylo to těžké, ale posádce BJ to stálo za to.  

         rys 
 

 
 

 

Hláška dne: 

„Vlku, starej se o svoji vlčí 

rodinu a hrdličky nech na 

pokoji!“  

 

 

Chceme práci!!! 
Jelikož naše první nabídka už končí, 

protože práce už je zcela (a 

kvalitně) hotova, nabízíme 

osvědčeným pracovníkům další 

lákavé místo — transportéra. 

Obnáší to přenést cihly, které jsou 

nad pingpongárnou na verandu 

k nepoužívaným botníkům (vedle 

nástěnek). Přidat se můžou 

samozřejmě i ti, kteří nepracovali 

dříve. Pracovní doba a odměna 

opět záleží na každém zvlášť. Takže 

neváhejte a vydejte se pomoc 

cihličkám, které volají: „Pojďte si 

pro nás!“   rys 

 

 

Carmen, vítej zpátky!  
Po téměř dvouměsíční pauze se Carmen opět hrála ve Státní opeře a zahájila 

tak novou sezónu. Objevily se některé změny; Carmen hrála zcela nová 

sólistka, která neměla černé vlasy, a všechny recitativy byly zpívané, což 

představení o nějaký čas prodloužilo. Hostující sólisté jsou totiž prý zvyklí na 

zpívaný způsob, a proto se budou dále jen zpívat. Také máme jeden drb 

týkající se tanečníků — nějak málo dupali!  

Další milou změnou, kterou uvítalo zejména 21 námořníků z Bílého 

Jednorožce, byl potlesk diváků po jejich výstupu. Doufáme, že se tato změna 

zavede natrvalo.  

Ještě jedna novinka z představení — na Carmen se byl podívat režisér Zdeněk 

Troška.         rys 

Bude založena rýžová liga?  
V pátek se dvěma novým závodníkům podařilo zdolat každému 5 kopečků. 

Gratulujeme Markovi Němcovi a Filipovi  Virvovi!    

         rys 

 

 

Šokující odhalení! 

Sbormistryně Zdena Součková se 

prořekla, má raději alty než 

soprány! Na její přiznání máme 

přes padesát svědků. Uvidíme, jaké 

její prozrazení bude mít následky… 

    

    rys 

Máme tu vosíkrvelačné zabijáky! 

Z důvěryhodných zdrojů jsme se dozvěděli, že Markéta Džuneva v pátek zabila 

během krátké chvilky 7 vos (bohužel nemůžeme říct, že jednou ranou).  Také 

zdravotnice Majka řekla: „Radši ty vosy zabiju, než aby někdo dostal 

alergickou reakci.“ Proto pozor, vrazi, kteří veřejně očišťují své vraždy, jsou 

nebezpeční!              rys 

 

 Upozornění pro čtenáře N&N 
Prosím, pozor, toto je víkendové vydání, které vychází velice vzácně. 

Dále bychom vás chtěli upozornit, že nabídka zapojit se do novin N&N stále platí. Stačí si buď vymyslet, co budete 

psát a jen to zkonzultovat v redakci nebo vám v případě nedostatečné inspirace přidělí těma, které si odsouhlasíte 

v redakci. Poté už jen odevzdejte hotový článek napsaný na papíře do večera, kdy je uzávěrka. 

Děkujeme, 

Vaše redakce 


